
Stokke Rotaryklubb, peismøte 23. august 2018 
Medlemskomiteen. 
 
Kveldens vert: Egil Karlsen, Kanonersvingen 17. 
 
Til stede. Egil Karlsen, Svein-Erik Bergsholm, Kjell Skeie, Kjell Konglevoll 
     «Gjest» president Lars Olborg 
 
Forfall: Vidar Aarvold, Hans Ellefsen, Per Grønnerud og Jan Hilleren 
 
Hva er vi gode på? 
 Vi var ganske fornøyde med klubben og hvordan den drives. 
 Vi kom ikke ned på detaljnivået. 
 
Styrke miljøet? 
 Litt løst prat om aktiviteter, men kanskje øke sosiale aktiviteter. 
 
Møte med nye medlemmer: 
 Være obs og ikke la dem sitte alene. Bryt med det faste bordet og søk til de nye. 
 
Terskel formedlemskap: 
 Finner vi medlemmet så må vi finne en klassifikasjon. 
 
Rekruttering. 
 I tillegg til alt utenomsnakket, ble dette det STORE temaet. 
 Har du spurt naboen om Rotary og dets virksomhet kunne være interessant. 
 Håndverks- og omsorgsyrkene uten å sikte bare på toppene. 
 Noen på jobben du mener ville passe inn. 
 
 Presidenten lanserte nye tanker om bruk av hjemmesida og Facebook til 
 rekruttering. Skulle vi skrive: Interessert i Rotary – ta kontakt med ?? på telefon ?? 
 
 Flere problemområder kom opp, men ingen så store at ikke vi bør prøve. 
 
 
 Egil hadde smurt fristende smørbrød. De smakte og gikk unna som varmt 
 hvetebrød. 
 
  
 Praten gikk lett og ledig over mange emner og hendelser som som dukket opp 
 under kveldens møte. 
 
 
 Ref. Kjell K 


